

2021 5

CHINA RESPONSIBLE CARE PROMOTION CONFERENCE NEW STAGE, NEW IMAGE, NEW DEVELOPMENT, NEW MISSION

埃克森美孚公司美洲以外地区的环境和监管支持经理 ICCA RCLG主席

Vice Chairman of CPCIF Environment and Regulatory support manager for ExxonMobil outside of the Americas, Chairman of ICCA RCLG



包德万 Baudouin Kelecom

包德万 Baudouin Kelecom 1981年毕业于列日大学土木工程专业,然后他获得了鲁汶大学工业管理土木工程研究生学位。1984年,他进入布鲁塞尔的埃索化工公司(当时属埃克森公司化工部门)担任投资分析师,然后他在埃克森化工公司担任了一系列职位,包括在埃克森位于英国阿宾登的研究中心,以及在中东和非洲、法国和比荷卢三国的市场营销高级职位。随后,他在欧洲产品管理和欧洲制造业担任高级管理职位。1998年,成为在埃克森美孚合并时的欧洲、中东和非洲公共事务经理。2004年,成为能源政策和先进燃料方面的执行企业顾问。2008年,他成为欧洲、中东、非洲和亚洲燃油精炼和供应规划主管,直到2015年,他进入了现在的职位。2017年,他成为CEFIC责任关怀™振兴小组主席。2018年,他被任命为国际化工协会联合会责任关怀™主席。

Baudouin Kelecom studied civil engineering at Liège University where he graduated in 1981. He got a post graduate degree in K.U.Leuven on civil engineering in industrial management. He started his career in 1984 as an Investment Analyst at Esso Chemicals in Brussels, then the chemical branch of Exxon Corporation. He then went on to hold a series of posts in Exxon Chemical, including a role at Exxon's Research Centre in Abingdon, UK and senior positions in Marketing in the Middle East and Africa, as well as in France and the Benelux. Subsequently he held senior management positions in European product management and European manufacturing. In 1998 Baudouin Kelecom became Public Affairs Manager Europe Middle East and Africa at the time of the ExxonMobil merger and in 2004 he became Executive Corporate Advisor on energy policies and advanced fuels. In 2008 he became Fuels Executive Refinery & Supply Planning for Europe, Middle East Africa and Asia until 2015, when he moved into his current position. In 2017 he became the CEFIC Responsible Care™ Rejuvenation group chair, and in 2018 he was named Responsible Care™ chair for the International Chemistry Council Association.